



สถาบันการจัดการปัญญาภิวัฒน์
PANYAPIWAT
INSTITUTE OF MANAGEMENT

Invitation

To Hu Jiaran:

PANYAPIWAT INSTITUTE OF MANAGEMENT is honored to invite you and Mr. Lin Danming to visit our institute on 1st SEP 2023 to 11th SEP 2023 for academic exchange. At that time, we will provide you with library facilities and opportunities to connect with our faculty and researchers. The relevant research topics of your team in Research on the Practice of "Business for Good" in the Modern Transnational Qiaopi Bureau under the Framework of Multiple Institutional Logics are very consistent with the ongoing research plan of our institute.

If you have any further questions please do not hesitate to contact Mr. Minxin Li, Director of the International Exchange Office (Tel. +66839975441). 85/1 Moo 2 Chaengwattana Amphoe Pak Kret Nonthaburi 11120 Thailand.

We sincerely look forward to meeting you all in Thailand. We look forward to further building a good Thai-Chinese international cooperation relationship between your two universities.

With best wishes !



Vice-President of Panyapiwat Institute of Management

Creating Professionals through Work-based Education



สถาบันการจัดการปัญญาภิวัฒน์
PANYAPIWAT
INSTITUTE OF MANAGEMENT

邀请函

致 胡 佳 然：

泰国正大管理学院诚挚地邀请您在2023年9月1日至9月11日期间赴泰进行学术交流。届时，我们将向您开放我校图书馆以及安排研究员与您会面座谈，您和您的研究团队目前开展主题为“多重制度逻辑下近代跨国侨批局践行‘商业向善’研究”与我校计划开展研究方向相契合。

如果您有任何问题，请您与泰国正大管理学院中国研究生中心国际交流办公室主任李旻鑫老师联系，联系电话+66839975441,联系地址：85/1 Moo 2 Chaengwattana Amphoe Pak Kret Nonthaburi 11120 Thailand。

我们非常期待与您尽快在泰国相见，也祝愿我们双方的友好交往能促进中泰高等教育和学术互鉴的亲密关系。



泰国正大管理学院副校长

Creating Professionals through Work-based Education